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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:72 Farliga kurvor

I två mycket uppmärksammade inslag i Uppdrag granskning och SVT Nyheter 
visade man att över 15 000 kurvor på Sveriges landsvägar är byggda på ett 
sätt som gör det svårt för förare att klara av dem i den skyltade hastigheten. 
Sveriges riksdag har antagit en nollvision för antalet döda i trafiken, och det är 
regeringens ansvar att se till att arbetet med nollvisionen uppfylls. För att nå det 
målet så krävs det många olika åtgärder. Man måste se till att 
vinterväghållningen fungerar, att bilister använder dubbdäck och att vägarna är 
utformade så att trafiksäkerheten säkerställs.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Avser ministern att ge Trafikverket i uppdrag att snarast identifiera alla 
horisontalkurvor på statliga belagda vägar som vid gällande hastighetsgräns ger 
oacceptabelt högt sidofriktionsbehov samt att verka för att genomföra en plan 
för förstärkt utmärkning av farliga kurvor? 

………………………………………

Lars Beckman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2019-10-02
Besvaras senast
2019-10-09 kl. 12.00


